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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:496 Slutrapport från Arlandarådet

På den skriftliga frågan 2019/20:343 om Arlandarådet svarar 
infrastrukturministern att rådet lades ner den 31 mars 2019.

Arlandarådet hade en viktig funktion att fylla för att utreda och förankra 
kommande beslut om Arlandas framtid och en eventuell nedläggning av 
Bromma flygplats 

Under hösten har frågan om en ytterligare landningsbana på Arlanda och en 
tidigare nedläggning av Bromma flygplats återigen aktualiserats då miljö- och 
klimatministern och infrastrukturministern haft olika syn på detta.

Med anledning av detta skulle jag vilja fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Avser ministern att lämna någon slutrapport från Arlandarådet?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-27
Besvaras senast
2019-12-04 kl. 12.00


